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Z Á P I S N I C A 

 

Zo 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrachove  konaného  

dňa 19.07.2023 v zasadačke Obecného úradu v Hrachove o 17,30 hod 

 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 

 

 

 

 

P r í t o m n í   poslanci OZ:             podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í   poslanci OZ:       Ing. Miroslav Badinka  

Ď a l š í   prítomný:                            podľa prezenčnej listiny  

 

 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie projektov 

6. Príprava dni obce 

7. Rôzne 

8. Záver 
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ROKOVANIE: 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hrachovo (ďalej len OZ) otvoril starosta obce 

Ondrej Knechta (ďalej len starosta) a privítal poslancov. Uviedol, že 7. riadne zasadnutie bolo 

zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov,  Ing. Badinka je 

dlodobo  PN  (do dnešného dňa ešte nezložil sľub),  obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 

právoplatne sa uznášať. 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia a  požiadal poslancov o jeho 

doplnenie, resp. pozmenenie. K programu neboli vznesené žiadne pripomienky, starosta dal 

hlasovať za   schválenie programu. 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Program bol jednohlasne schválený a bolo prijaté uznesenie  č. 

68/07/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje program  7. zasadnutia OZ 

v Hrachove podľa pozvánky bez pripomienok 

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku p. Katarínu Marekovú a za overovateľov zápisnice poslancov 

p. Jána Luptáka a p. Mateja Škvarku. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov 

uznesení a zápisnice poslancov p. Jána Luptáka a p. Mateja Škvarku 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 69/07/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov 

uznesení a zápisnice poslancov p. Jána Luptáka a p. Mateja Škvarku 

 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 
Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov JUDr. Zuzanu Kederovú a p. 

Ivetu Valentovú. Žiadne pozmeňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné 

zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  

a p. Iveta Valentová. 

Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Valentová, Vetrák) 

zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 70/07/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  a  Iveta 

Valentová 

 

K bodu č. 4 –  Kontrola plnenia uznesení 

Starosta: uznesením 37/01/2023 bolo uložené komisii výstavby a rozvoja obce  podať návrh 

na postup riešenia havarijného stavu v kuchyni školskej jedálne. Uznesením č. 55/05/2023 

bod b) obecné zastupiteľstvo žiadala riaditeľa ZŠ uložiť nápravné opatrenia na odstránenie 

nedostatkov v zariadení školského stravovania. P. riaditeľ uložené opatrenie písomne 

predložil, starosta dal poslancom prečítať uložené opatrenia . 

Uznesením č. 60/05/2023 OZ žiadala komisiu verejného poriadku a ŽP o prešetrenie sťažnosti 

p. Romana Miháľa. 

P, Škvarka: Je pravda, že p. Kišák mal pozemok zarastený a to sa podľa zákona pokosiť musí, 

v tom mal pravdu, ale čo tam chcel p. Miháľ odstrániť – mal tam p. Kišák kompost, ale p. 

Miháľ písal, že to už má na plote a že mu to ničí majetok -  zatiaľ to nie je na jeho plote, preto 

to nebolo nutné aby to odstraňoval, urobila aj fotky. 
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JUDr., Kederová sa pýtala, či robili záznam, nakoľko komisia záznam nerobila, upozornila p. 

Škvarku aby nabudúce napísali aj záznam. 

Starosta: Odpovedali sme listom p. Kišákovej, že žiadame aby pokosila minimálne meter od 

plota, ako ustanovuje zákon o burinách, že prvá kosba by sa mala robiť do konca mája a druhá 

do konca septembra. Oni to aj tak nepokosili, tak poslal p. Sojku aby pokosil na meter od 

plota aby bol pokoj. K tomu hnojisku sme napísali, vzhľadom k tomu, že nemáme na to nijaké 

zákonné možnosti, keď majú takýto problém nech sa obrátia na občianskoprávny súd. 

Nemáme ani VZN (ktoré do jeseni pripravíme do budúcna) aj pre stromy, keď ľudia budú 

chcieť sadiť, aby dodržali vzdialenosť minimálne 2,5 m od plotu, aj kompostoviská, že 

minimálne 1,5 m. Takýchto problémov je viac, mali sme  takú sťažnosť aj od p. Kľačanovej 

na p. Kurekovú. Informoval sa aj na životnom prostredí, ani v stavebnom zákone, nikde sa 

nerieši kompostovisko lebo to nie je stavba, to je dočasné úložné miesto na trávnaté a iné 

veci, ktoré pohnijú a použijú sa na pohnojenie svojej pôdy. Podľa stavebného zákona 

kompostovisko nie je stavba, stavba je drobná stavba alebo stavba so stavebným povolením, 

kde je dané minimálne 2,5 m od hranice.  

P. vetrák informoval, že bol s p. riaditeľom aj s vedúcou kuchyni v školskej jedálni, je 

neuveriteľné koľko je tam toho potrubia na vzduchotechniku. Usúdili, že by sa to muselo na 

dvakrát robiť, najskôr demontáž starého potrubia, potom to treba vyspraviť, lebo je to 

zasekané v stene, zapucovať a vymaľovať. To by bola 1. etapa. Potom by sa mohla 

namontovať nová vzduchotechnika, len dá sa to robiť iba cez prázdniny, len by bolo treba 

k tomu spraviť projekt, ktorý by to riešil a zadať to nejakej firme, najlepšie by bolo, keby sa 

toho ujala jedna firma, že by to aj demontovala aj namontovala. Aj podlahu treba robiť a aj 

bočné obklady by bolo treba už vymeniť, treba tam už kompletná rekonštrukcia. 

 

JUDr. Kederová: v televízii vysielali, že je nová výzva na školy, telocvične aj jedálne. Treba 

ten projekt, čo najskorej a poďme do tej výzvy. Keď je tam nové vybavenie techniky na 

varenie, aj digestor aj okno je tam, treba aj tak vzduchotechniku? 

P. Vetrák: Okná sú tam, ale to nestačí, nad kotlami to je ako také zvony a tie by odvádzali 

paru. 

JUDr. Kederová: Dobre by bolo z tejto výzvy čerpať peniaze. 

Starosta: Výzva vyšla v piatok 14.júla a do 15. októbra je možné podať. Dnes tu bola pani dali 

sme si priority, čo by sme chceli: zatepliť plášť, výmena otvorom /okien/ v telocvični, 

zateplenie stroju telocvični, kuchyňa: klimatizácia, zariadenie a podlaha, aj stoly sú tam také 

staré nie nerezové, skrine kde majú taniere sú dvierka spadnuté, pánty odhnité. 

P. Škvarka: Takže, len na budúci rok v lete by sa to mohlo robiť. 

Starosta: záleží aj od toho, že ako bude vo výzve termín., 1. kolo je do 16.10.2023 a druhé do 

16.1.2024., je na to 50 mil. pre menej rozvinuté regióny, t. j. okrem Bratislavského kraja. Pre 

obce je spolufinancovanie 8 %. Oprávnené aktivity sú: podpora desegrácie, výchovy 

a vzdelávania, debareziácia škôl a šk. zariadení, materiálne vybavenie a technické 

zabezpečenie škôl a šk. zariadení., budovanie, modernizácia učební vrátane vonkajších, 

výstavba a rekonštrukcia školských športovísk, sú tam aj školské jedálne. Prídu projektanti, 

ktorý by to mali naceniť.  
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Starosta bol na Teplom Vrchu pozrieť jedáleň, pani vedúca má firmu, ktorá im spravila 

rekonštrukciu jedálne aj projekt, okrem spotrebičov a zariadenia, aj tá firma príde sem a by 

sme prešli, že čo by sa u nás dalo z toho spraviť.  

JUDr. Kederová: 8 %-né dofinancovanie je dosť, dakedy to bolo 5 %. Keby to všetko vyšlo, 

nemusí sa len cez prázdniny robiť, lebo stravu môžeme aj dovážať, keby to zrealizovali za 

mesiac. Teraz cez prázdniny aspoň demontovať staré potrubia, alebo je to komplikované? 

P. Vetrák: nie je to komplikované, len je to náročné na manuálnu prácu. Tam stačí 2-3 chlapi. 

Starosta: zamestnať na dohodu 2-3 ľudí na týždeň. 

JUD. Kederová: uvidíme projekt, koľko by bolo za demontáž. 

Starosta: jedáleň sme robili celý týždeň. S našimi ľuďmi to nemôžeme robiť, lebo aj p. 

Jackuliak je PN, má vyvrtnutý členok.  

P. Valentová: uvidíme projekt a potom to môžeme riešiť. 

P. Škvarka: aj toto treba riešiť, že tu nemáme žiadnych ľudí, na to nie je nejaký projekt. 

Starosta: jedného človeka budeme brať, čo sme sa zaviazali  na projekt na cestu Svetlá. 

P. Valentová: so školským dvorom, s átriumom sa nedá niečo robiť, čo  sú tam také hrbole, to 

je tam strašné. 

Starosta: Neviem či sa to využíva, alebo len 2 razy do roka. Zavoláme p. riaditeľa nech sa 

vyjadrí. 

Bolo prijaté Uznesenie č. 71/07/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie 

na vedomie plnenie uznesení:  

37/01/2023 – Komisia výstavby a rozvoja obce podala návrh na postup riešenia havarijného 

stavu v kuchyni školskej jedálne. 

55/05/2023 – riaditeľ Základnej školy s materskou školou Sama Vozára v Hrachove uložil 

nápravné opatrenia na odstránenie nedostatkov na základe správy o kontrole a podľa 

doporučenia hlavnej kontrolórky. 

60/05/2023 – Komisia verejného poriadku a životného prostredia prešetrila a prerokovala 

sťažnosť p. Romana Miháľa. 

 

JUDr. Kederová dala návrh na ďalšie uznesenie: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove  žiada 

starostu o zabezpečenie návrhu projektovej dokumentácie na možnosti realizácie projektu 

„Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu 

a modernizáciu základných škôl“ za účelom rozsahu (telocvičňa – výmena otvorov, zateplenie 

stropu, zateplenie plášťa budovy ZŠ,  výmenu zariadenia školskej jedálne,  klimatizácia, 

podlaha) za účelom zapojenia sa do projektu.  Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr 

Liptáková, Lupták, Škvarka, Valentová, Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie 

č. 72/07/2023 Obecné zastupiteľstvo v Hrachove žiada starostu o zabezpečenie návrhu 

projektovej dokumentácie na možnosti realizácie projektu „Výzva na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl“ za 

účelom rozsahu (telocvičňa – výmena otvorov, zateplenie stropu, zateplenie plášťa budovy 

ZŠ,  výmenu zariadenia školskej jedálne,  klimatizácia, podlaha) za účelom zapojenia sa do 

projektu. Termín: do 15.8.202. 

 

 

 

 



6 

 

K bodu č. 5 –  Schválenie projektov 
Starosta potom informoval, že na projekt za ukrajincov nám už poslali zmluvu na 5 200,00 € a 

poslali aj návrh zmluvy na cestu na Svetlú na 136 643,38 €, čo nám schválili ale až po 

verejnom obstarávaní budeme vedieť koľko to bude. Toto je 100 %-né financovanie. 

JUDr. Kederová dala návrh na uznesenie: obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu 

o zmluve o poskytnutie regionálneho príspevku na rekonštrukciu miestnej komunikácie časť 

Svetlá v hodnote 136 643,38 €. Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, 

Škvarka, Valentová, Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 73/07/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie na vedomie informáciu o schválení príspevku na 

rekonštrukciu miestnej komunikácie v obci Hrachovo, časť Svetlá v sume 136 643,38  €. 

 

Starosta ďalej informoval, že je výzva na budovy postavené pred r. 1980 na úsporu 

uhlíkových efektov. Škola bola postavená v r. 1988, MŠ máme spravenú, zdravotné stredisko 

to je malá čiastka, ale sme rozmýšlali budovu na Svetlej.  Je to tiež 100 %-né financovanie 

a to 1400,00 €/m2 podlahovej plochy. Môže to byť kúrenie, tepelné čerpadlo, výmena 

otvorov, zateplenie strechy, stálo by to napr. 200 tis., z toho potom 16 % môže byť na 

projektovú dokumentáciu a ďalších 40 % môže byť na ďalšie veci napr. vymeniť zárubne, 

podlahy, alebo vystierkovať. Takáto projektová dokumentácia stojí 9 tis. €, keď prejde projekt 

nestojí nás nič, ale keď neprejde budeme ma projektovú dokumentáciu pripravenú do ďalšich 

výziev. 

P. Vetrák: to treba, jednoducho musia byť projekty, lebo keď nemáme, príde výzva, už sme sa 

presvedčili, to sa nestihne rýchlo urobiť. 

Starosta: Ak súhlasíte aby spravili projektovú dokumentáciu, oni musia urobiť skutkový stav 

a potom povedia, že z tých 1400,00 €/m2 čo vieme spraviť. Možno vnútrajšok si budeme 

musieť spraviť na vlastné náklady. 

P. Škvarka: treba určiť aj na aký účel bude tá budova? 

Starosta: My sme nechceli určiť na aký účel bude tá budova, lebo by to bolo komplikované, 

lebo by sa musela aj hygiena vyjadrovať, atď. My jestvujúcu budovu ideme tak 

rekonštruovať, aby sme mali čo najmenej energetických nákladov, keď ju budeme používať. 

Musíme preukázať úsporu energií 30%. 

JUDr. Kederová: budú ďalšie výzvy, tá budova je úžasná, veľká, celý pozemok je náš. Tam je 

krásne prostredie, môžeme na tom potom budovať, ďalšie projekty. 

Starosta: projektanti prídu v piatok, potom sa vyjadria čo sa nám zmestí do tej sumy a my si 

z toho vyberieme prioritné veci, ktoré chceme. 

JUDr. Kederová: Peniaze na projekt budeme ma z rezervného fondu, lebo toľko peňazí 

nemáme. JUDr. Kederová dala návrh na uznesenie a starosta dal za prijatie uznesenia 

hlasovať. Hlasovanie: za: 6 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Valentová, 

Vetrák) zdržal sa: 0, proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 74/07/2023 Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove 

 a) schvaľuje: vypracovanie projektovej dokumentáciu na zapojenie sa do projektu „Obnova 

verejných historických a pamiatkovo chránených budov“ na rekonštrukciu budovy bývalá ZŠ 

Svetlá. 

b) schvaľuje: použitie rezervného fondu na financovanie projektovej dokumentácie na 

rekonštrukciu budovy bývalá ZŠ Svetlá. 
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K bodu č. 6 – Príprava dni obce 

 Starosta informoval ku dňu obce: Je zabezpečený hlavný program na poobede do večera. 

Duchoňovcov máme záväznú objednávku aj sumu dohodnutú a potvrdili, že prídu, tiež je 

dohodnuté Mafia Corner na poobede. Od 14,00 hod.je zabezpečená hudobná skupina 

Poltárica.. Keď skončia hudobné skupiny, bude hrať dj džear Alex.  Zaistil cukrovú vatu, 

skákajúci hrad na celý deň za 250.- €. Moderovať animátorov, sme nezaistili, lebo pýtali dosť 

veľa., vyše 500.- €. Zabezpečený je zvukár aj pódium a tribúna. Oslovil aj farárov, v nedeľu 

o 9,30 v evanjelickom kostole budú ekumenické bohoslužby. Máme zabezpečené 30-40 

stolov a 80 lavíc, to by malo byť dosť. Sú zabezpečené dva stany 5 X 10 m, keby veľmi 

pršalo. Škola, kuchyňa,  chodba a toalety nám bude k dispozícii, tam bude recepcia pre hostí. 

Budeme variť 4-5 druhov gulášu, variť budú: Ondrik Vetrák, Badinka, Maňúr, Keder 

a dôchodkyne kapustnicu, ale bude nám treba pomôcť vydávať štyroch piatich na striedačku, 

to by si mohla Janka zobrať na starosť.  

JUDr. Kederová:  o koľkej budú guláše? 

Starosta: Po 12:00 hod. 

Valentová: ešte treba niekoho aj do školy, lebo tam budú jesť tí čo budú vystupovať. 

Škvarka: Guláš bude zadarmo? 

Starosta: Guláš a kapustnica budú zadarmo pre každého. Klajban bude predávať klobásky, ale 

to už nie je v našej réžii a má mať 2 výčapy na kofolu a dva na pivo a minimálne 4-5 ľudí pri 

obsluhe. 

Mgr. Liptáková: Keď bol deň detí - rozprávkový les Nižňanci O.Z. mali stánok a robili 

palacinky 

Valentová: rozprávala sa s nimi, ale oni nechcú chodiť, deň detí berú ako v rámci prípravy 

k tomu, ale opýtať sa ich môžeme. 

Starosta: to čo bude naviac, to my nefinancujeme, kto príde nech si predáva. Ešte sa musíme 

dohodnúť za cukrovú vatu, lebo dosť veľa berie za cukrovú vatu, povedal, že buď si to bude 

každý platiť, chce 1,50 € za jednu cukrovú vatu. 

JUDr. Kederová: Či máme sčítané, treba aj spočítavať, že koľko nás čo bude stáť. 

Valentová: veď to si už rodičia zaplatia. 

JUDr. Kederová: Skákací hrad bude zadarmo? 

Starosta: zadarmo, to my zaplatíme, 250,00 € stál. 

 JUDr. Kederová: Môžu prísť taký, čo chcú s občerstvením. Janka, dobre by bolo keby ste si 

teraz sadli komisia aj Peťo Klajban a už by ste sa dohodli na sobotu doobeda aj piatok. 

Valentová: aj na recepciu, lebo aj tam treba ľudí. Ide teraz o ľudí. 

JUDr. Kederová: Áno, ale aj aké aktivity budú, z MŠ aj zo ZŠ treba niekoho, súťaže pre deti. 

Mgr. Liptáková: už sme mali komisiu. 

JUDr. Kederová: tak to je už rozdelené, čo bude doobeda, či bude aj maľovanie na tvár. 

Mgr. Liptáková: bude aj maľovanie na tvár. 

Starosta: Kto bude maľovať? 

Mgr. Liptáková: dievčatá chcem osloviť. 

Starosta: ale treba napísať aj mená, lebo tak sa ti to nahromadí, že nebudeš mať ľudí, lebo 

nám na guláš dáš 5, do školy 3 a nakoniec zistíš, že 10 ľudí môžeme iba použiť. 

JUDr. Kederová: ale nezober si ti všetko na krk, na každú akciu daj zodpovedného. 

Starosta: napr. škôlka ti povie aké bude mať aktivity a zodpovedná bude Monika a dve 

učiteľky, napíšeš si mená. O deviatej tie tam nastúpia a do pol jedenástej tam budú stáť, 

poznačís si zodpovedná: Monika. Lebo ty nebudeš stíhať, ty budeš mať oveľa viac roboty. 

Tak im to treba povedať.  

JUDr. Kederová: za školu som volala s riaditeľom aj s Renatkou a Lucka je tam zodpovedná 

za športové aktivity, ona je telocvikárka. Bude zodpovedná aj za veci a môže mať aj desať 

ľudí okolo seba. 
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Starosta: napr. aj hasičov, a teraz poviem príklad a budeš chcieť zodpovednú Magdušku 

Vetrákovú poprosiť ku gulášu a ju oslovia hasiči aby bola tam, nebude sa môcť roztrhať, treba 

aby aj ona vedela , že už tam sa sľúbila. 

JUDr. Kederová: Vy aj finančne to dávajte dohromady. 

Starosta: Už to dávame, aj vy až budete potrebovať peniaze, napr. kúpiť balóniky, čo všetko 

aby ste povedali, že čo treba kúpiť. 

JUDr. Kederová: Janka aj čo budete potrebovať, napr. balóniky a deťom nejaké sladkosti 

Starosta: do konca júla by sme sa mohli stretnúť. 

Mgr. Liptáková: Aj plagát už treba robiť, nemusíme všetko iba tie hlavné tie kapely kedy 

budú a do obedu sprievodné aktivity. 

Starosta: V auguste by sme už potrebovali mať plagát, lebo dva týždne predtým by už bolo 

treba posielať. Keď ho budeš mať, pošli ho, všetci ho pozrieme a prípadne doplníme. Zuzka 

teda na piatok čo bude: slávnostné zastupiteľstvo. 

JUDr. Kederová: Dáme na 17,00 hod, áno? 

Starosta: vy povedzte ako. 

P. Vetrák: koľko to bude trvať? 

JUDr. Kederová: hodinu a pól., maximálne. 

Starosta: Aj tí pozvaní hostia, lepšie keď prídu o 17,00 hod. .ako o 18,00 hod., to je už dosť 

pozde. 

JUDr. Kederová: program – už píšem text. ZUŠ nemôže, zavolala p. Hájeka s Vierou 

Slatinskou,  oni spievajú pekne, mali by na záver, po ocenení taký 20 minútový program 

a Peťka Ďurovičová,, ona hrá na saxafóne. 

Starosta: Janka, čo od nás by si potrebovala pomôcť. Zuzka má piatok pripravený, ona ti dá 

iba, že slávnostné zastupiteľstvo a nebudeme rozpisovať všetko. Ona ti dá 2-3 vety, jeden bod 

čo bude v piatok. 

Mgr. Liptáková: to mám dať do programu, na plagáte má byť aj piatok, aj sobota aj nedela. 

JUDr. Kederová: Na spodok môžeš dať sprievodné podujatia. Nejdem Vás zaťažovať 

programom, ale tých dvoch som dohodla za 150,00 €. Môže byť? Prídu autom a budú traja, 

lebo aj korepetítorka bude, ale potom už bude len živá hudba, aj počas programu budú vstupy 

a na koniec tak maximálne 20 minútový  gala program. Peťke dáme nejaký dzert, jej nič 

nebudeme platiť. Potom by bola recepcia, hovorila som s p. Klinčákom, že oni urobia ako my 

chceme, urobia aj medailóniky, aj ohnivé mäso, čo chceme ako chceme aj misu urobia tak aby 

to aj dva dni vydržalo, trebárs aj v sobotu ráno ak bude treba. Takže toto má na piatok. P. 

Klinčák povedal, že nám dá dobrú cenu, ako len bude môcť a či chceme s obsluhou. Povedala 

som nie, lebo to by sa zbytočne platilo. Takže zo 3-4 ženy treba aj k tomu. 

Mgr. Liptáková: Oni pripravia tú recepciu, alebo tieto 4 ženy si to majú aj pripraviť. 

Starosta: V svadobke by sme to  pripravili, to nebude toľko ľudí. Pozvánok pošleme veľa, ale 

každému napíšeme aby potvrdili účasť. Aj Hrachovčanov musíme pozvať niektorých. 

JUDr. Kederová: Aspoň tých ocenených a príbuzných a poslancov. 

Mgr. Liptáková: takže bude treba pripraviť stoly dopredu. 

JUDr. Kederová: biele obrusy máme. Dáme Kvety, Janka nám spraví, nejaké svietniky aj ja 

donesiem z domu. Samy si to pripravíme. 

P. Valentová: Veľa toho zdobenia tam netreba, tam je podstatné to jedenie. 

JUDr. Kederová: Ovocie si kúpime a napečieme si samy. P. starosta  ocenenie  čo, či nejaké 

plakety, či čo. To musíš objednať. 

Starosta: to musím objednať, len už vieme koho, všetkých tých čo sme si povedali. Mohli by 

sme si to zopakovať, aby sme si potvrdili aby sme vedeli. 

JUDr. Kederová: Môžeme. Úvodom by dostali traja mladý ľudia ďakovné listy: Martina 

Krahulcová, Kristina Stieranková a Adam Suja. Potom to pošlem vytlačiť, či to my vytlačíme 

a zalejeme, alebo na dačo sa vytlačí ocenenie. 

Starosta: vime ho dať zaliať a prípadne nejaký obal kúpiť, aby to bolo pekné. Na takú dosku. 
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JUDr. Kederová: Potom Mária Mareková a Milan Lipták. Potom hasiči zásahový zbor, do 

jedného bloku by sme dali dobrovoľný hasičský zbor, tam by bol Tomáš Keder a zásahový 

zbor všetci, ale veliteľ príde prevziať. Týto by boli ocenený, cenou starostu obce, cena obce 

nebude. 

Valentová: hasiči sú všetci tým, zasahujú  a pomáhajú všetci. Myslím si, že si to zaslúžia 

všetci 

Starosta: Zásahového tímu nech príde prevziať veliteľ, alebo zástupca, keď nebude vedieť 

veliteľ. Môžu aj všetci prísť. 

JUDr. Kederová a Mgr. Liptáková tiež súhlasili aby prišli všetci. 

JUDr. Kederová: odovzdá starostovi že kto a začo bude ocenený aby rozhodol, že čo sa im dá. 

Starosta: najradšej by bol, keby mu to dala na budúci týždeň, aby to mohol objednať 

ocenenia. 

JUDr. Kederová: bude treba aj kvietky k tomu. Konferovať budeme ja a Renatka Kýpeťová. 

Starosta bude mať príhovor a oceňovanie. S p. riaditeľom sme hovorili, že chceme aj 

videoprojekciu, že by sa to v priebehu premietalo. Aj tých ocenených, zo tri obrázkov keď oni 

vystúpia a v priebehu žeby išla obec ako vyzerala predtým a ako teraz. 

Mgr. Liptáková: Kedy to v sobotu začína? 

JUDr. Kederová: otvorenie v sobotu o 10:00 hod. 

P. Vetrák: Čo sa bude variť? 

Starosta: dva bravčové, baranina a štvrté divina a piate kapustnica, len či bude dosť. 

P. Vetrák: Malo by to stačiť, t. j. 400-500 porcií najmenej. 

Mgr. Liptáková: o 12:00 bude guláš zadarmo, bolo by fajn mať nejaké občerstvenie aj na 

večer, bude sa to riešiť s Klajbanom. 

Klajban bude tam opekať klobásu aj mäso. Klajban konkurenciu nechce, núkal sa aj p. 

Rešutik, ale Klajban je aj v komisii.  

JUDr. Kederová: bude to vládať on sám? 

Starosta: Povedal som mu, že treba dva výčapy na pivo, dva na kofolu, minimálne 5 ľudí tam 

musí byť. Až nebude 5 ľudí, máme smolu a nabudúce sa s ním nebudeme ani baviť. 

Koncom júla, sa zase všetci stretnem, aj tých ľudí už budeme mat popísané kto čo bude robiť 

a nech aj oni prídu, lebo každý má nejakú myšlienku načo sme mohli zabudnúť. Aj im 

dopredu poďakujem, že sa na to dali. 

JUDr. Kederová: Aj večer bude len Klajban, veď večer sa sem nahrnú ľudia, aj mladí. Bude 

dosť občerstvenia. 

Starosta: Povedal, že občerstvenie bude mať, pivo, kofolu aj alkohol a jesť bude mať klobásu 

aj mäso. Prípadne môže jeden kotlík gulášu  mať on na večer.  

Janka poznačila si si, že na pozvánky aj na plagáty treba uviesť aj sponzorov a vetu „ 

„S finančnou podporou“ aj LOGO. Oni nám poslali aj vzor. 

Mgr. Liptáková: áno, Brantner a VÚC, ten vzor potrebujem. 

JUDr. Kederová: Koľko dala VÚC? 

Starosta: 500,00 € a Brantner 200,00 €, banka nič. Od Taurisu sme žiadali 40  kg mäsa, ešte 

sa nám neozvali, ani Jednota sa neozvala ani Komunálna poisťovňa. 

 

K bodu č. 7 -  Rôzne 

Starosta informoval, že včera bol p. farár podpísať aj overiť svoj podpis na zmluve na 

pozemky. 
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K bodu č. 8 - Záver 

Starosta obce sa opýtal či má ešte niekto niečo dodať, potom  poďakoval všetkým prítomným 

poslancom za  účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.   

 

 

 

 

                                                                                               ____________________________ 

         Ondrej Knechta 

           starosta obce 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

Ján Lupták                                                                             ____________________________                     

 

 

Matej Škvarka                                                                       ____________________________ 

 

 

Zapísala: Katarína Mareková 
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D O C H Á D Z K A 

poslancov OZ za rok 2023 

 
Meno priezvisko 

 

III. OZ 

30.01.2023 

IV. OZ 

30.03.2023 

V. OZ 

30.05.2023 

VI. OZ 

01.06.2023 

VII. OZ 

19.7.2023 

Ondrej Vetrák P P P P P 

Ing. Miroslav Badinka N N N N N 

JUDr. Zuzana Kederová P P P P P 

Mgr. Jana Liptáková N P N P P 

Ján Lupták P P P P P 

Matej Škvarka P P P N P 

Iveta Valentová P N P P P 

 

 

 

P - prítomný 

N - neprítomný 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


